

IN MEMORIAM

DR. G. MALCOLM BROWN, 1916-1977 — Dr. Brown, who died earlier this year, was President of the Medical Research Council from 1965 until his death. Born in Campbellford, Ontario, he obtained his M.D. at the age of 21 from Queen's University at Kingston, Ontario, an institution which later appointed him Professor of Medicine.

The cure of disease remained Dr. Brown's lifelong concern, a vocation which he felt could be best served through medical research.

The "G. Malcolm Brown Memorial Fund" has been established by his friends and family for the advancement of research in the health sciences. It is probable that the Fund will administer an annual lectureship in his memory.

JOHN SUTCLIFFE, 1920-1977 — The deaths in a plane crash of Jack Sutcliffe and Donald Martin, president and vice-president respectively of Guildline Instruments Ltd., were keenly felt at the National Research Council (Science Dimension #5, 1977, carried a story on Mr. Sutcliffe and Guildline). More than 20 years of effective technology transfer from NRC to Guildline Instruments has substantially been Sutcliffe's creation and personal responsibility.

Mr. Sutcliffe, who graduated in the early fifties from the Imperial College, London, with a B.Sc. in electrical engineering, was recently appointed a member of Council at NRC, and his demonstrated abilities on the executive committee will be missed.

IN MEMORIAM

DR G. MALCOLM BROWN (1916-1977) — Le Dr Brown, décédé en mai, était le président du Conseil de recherches médicales depuis 1965. Natif de Campbellford, Ontario, il avait 21 ans lorsque l'Université Queen's lui a remis un doctorat en médecine, discipline qu'il y enseigna par la suite.

Sa vocation, guérir, l'a animé sa vie durant, et il a toujours pensé qu'il n'existait pas de meilleur moyen que la recherche médicale pour atteindre cet objectif.

Ses amis et sa famille ont créé le «Fonds commémoratif G. Malcolm Brown» pour assurer le progrès des sciences de la santé. Il servira probablement à financer l'organisation d'une conférence annuelle pour honorer la mémoire du défunt.

JOHN SUTCLIFFE (1920-1977) — La mort, dans un accident d'avion, de John Sutcliffe et de Donald Martin, respectivement président et vice-président de Guildline Instruments, a été durement ressentie au Conseil national de recherches (on trouvera un article sur John Sutcliffe et Guildline dans le numéro 5/1977 de Science Dimension). Le mérite d'avoir créé et d'avoir su efficacement gérer pendant plus de vingt ans le transfert technologique du CNRC à Guildline Instruments revient largement à M. Sutcliffe.

Sorti de l'«Imperial College» de Londres avec un B.Sc. en génie électrique au début des années cinquante, M. Sutcliffe avait été récemment nommé Membre du Conseil et le Comité exécutif regrettera la perte d'un homme de sa compétence.

CUT - DÉCOUPEZ



National Research Council
Canada
Ottawa, Canada
K1A 0R6

Conseil national de recherches
Canada
Ottawa, Canada
K1A 0R6

- PLEZ VERS L'INTERIEUR

FOLD IN

MRS N WHITE
CISTI/ICIST
RM 240
M-55
E 021061
01

Canada Post	Postes Canada
Bulk Third Class	En nombre Troisième classe
K1A 0R6 Canada	

IS YOUR ADDRESS LABEL CORRECT?

Please make any needed corrections on form overleaf, clip along the dotted line, fold, fasten and return to us.

If you prefer to use a separate sheet, please ensure that all the information on the label is included to permit us to retrieve your address record from the computer.

VOS NOM ET ADRESSE COMPORTENT-ILS UNE ERREUR?

Veuillez procéder aux corrections éventuelles sur le formulaire se trouvant au verso, le découper en suivant le pointillé, le plier, le sceller et nous l'envoyer.

Si vous préférez utiliser une feuille séparée, assurez-vous de n'omettre aucun des renseignements figurant dans le bloc-adresse pour que nous puissions extraire de l'ordinateur les données relatives à votre adresse.

CUT - DÉCOUPEZ